

Title (en)

Washing machine or drier with a sleeve linking its opening with the tub.

Title (de)

Waschmaschine oder Trockner mit einer Faltenbalgdichtung zur Verbindung von deren Öffnung mit dem Laugenbehälter.

Title (fr)

Machine à laver ou à sécher le linge munie d'un manchon de protection reliant son ouverture à la cuve.

Publication

EP 0658645 A1 19950621 (FR)

Application

EP 94402867 A 19941213

Priority

FR 9315225 A 19931217

Abstract (en)

The invention relates to a washing machine or dryer equipped with a protective sleeve connecting its aperture to the tub. The machine (1) comprises means (31) for reducing the excess pressure within the protective sleeve (2) which is attributable to the movement of the tub (4). The means (31) consist, for example, of a communication of air between the upper part of the interior of the tub (4) and the outside of the tub. The invention is used in all types of washing machines or dryers having a protective sleeve. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne une machine à laver ou à sécher le linge munie d'un manchon de protection reliant son ouverture à la cuve. La machine (1) comporte des moyens (31) de réduction, de la surpression à l'intérieur du manchon de protection (2) due aux débattements de la cuve (4). Les moyens (31) sont par exemple constitués d'une communication d'air entre la partie supérieure de l'intérieur de la cuve (4) et l'extérieur de la cuve. Application : tous types de machines à laver ou à sécher le linge comportant un manchon de protection. <IMAGE>

IPC 1-7

D06F 37/26; D06F 37/20

IPC 8 full level

D06F 37/26 (2006.01)

CPC (source: EP)

D06F 37/26 (2013.01); **D06F 37/266** (2013.01); **D06F 37/267** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] EP 0437140 A1 19910717 - CIAPEM [FR]
- [XP] DE 4222736 A1 19940113 - MIELE & CIE [DE]

Cited by

DE19856915A1; DE19856915C2

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0658645 A1 19950621; EP 0658645 B1 19981028; DE 69414230 D1 19981203; DE 69414230 T2 19990325; ES 2122195 T3 19981216; FR 2714085 A1 19950623; FR 2714085 B1 19960126; HK 1012031 A1 19990723

DOCDB simple family (application)

EP 94402867 A 19941213; DE 69414230 T 19941213; ES 94402867 T 19941213; FR 9315225 A 19931217; HK 98113251 A 19981214